

【江苏省南京市】关于组织参加 2017 年全国农民科学素质网络 知识竞赛活动的通知

来源：南京市科协官网

网址：http://kx.nanjing.gov.cn/24898/24903/201707/t20170719_4865173.html

The screenshot shows the official website of the Nanjing Science and Technology Association (南京市科学技术协会). The header features the organization's name in large red characters, a logo of a white stone lion, and the website address 'KX-NANJING.GOV.CN'. A navigation menu includes links for '首页' (Home), '关于南京科协' (About Nanjing STA), '学会之窗' (Society Window), '科学普及' (Science Popularization), '对外交流' (External Exchange), '科技英才' (Science Talents), '企事业科协' (Science and Technology Associations in Enterprises and Institutions), and '科协党建' (Science and Technology Association Party Building). The page displays the date '2017年7月20日 星期四' and weather '晴 36°C-28°C'. A search bar is located on the right. The main content area shows a '首页显示栏目' (Home Display Column) and the current page location '您当前位置：首页 > 通知公告'. The notice is dated '2017-07-19' and has been viewed 45 times. The title of the notice is '关于组织参加2017年全国农民科学素质网络知识竞赛活动的通知' (Notice on Organizing Participation in the 2017 National Farmer Science Literacy Network Knowledge Competition). The notice number is '苏科协发〔2017〕108号'. The recipients are '各设区市、涉农县（市、区）科协、农委（农业局、农林局、林业局）、卫生计生委、妇联、团委'. The notice is based on the requirements of the 'Notice on Organizing the 2017 National Farmer Science Literacy Network Knowledge Competition' (科协办发普字〔2017〕18号) issued by the China Federation of Literary Circles and Natural Sciences Societies, the Ministry of Agriculture, the State Health and Family Planning Commission, the All-China Federation of Women's Associations, and the Communist Youth League. The purpose is to improve the science literacy of rural residents and agricultural workers, enhance their knowledge and skills in scientific production, operation, and life, and strengthen their reliance on science and technology to achieve poverty alleviation and wealth. The notice lists two main points: 1. Activity Theme: Improve science literacy levels and promote agricultural development. 2. Activity Time: From July 20, 2017, to October 31, 2017.

南京市科学技术协会
KX-NANJING.GOV.CN

中国·南京
www.nanjing.gov.cn

首页 | 关于南京科协 | 学会之窗 | 科学普及 | 对外交流 | 科技英才 | 企事业科协 | 科协党建

2017年7月20日 星期四 晴 36°C-28°C

综合搜索 [搜索]

您当前位置：首页 > 通知公告

[发布日期：2017-07-19] 本文已被浏览过 45 次 字号：大、中、小

关于组织参加2017年全国农民科学素质网络知识竞赛活动的通知

苏科协发〔2017〕108号

各设区市、涉农县（市、区）科协、农委（农业局、农林局、林业局）、卫生计生委、妇联、团委：

根据中国科协办公厅、农业部办公厅、卫生计生委办公厅、全国妇联办公厅、共青团中央办公厅《关于开展2017年全国农民科学素质网络知识竞赛活动的通知》（科协办发普字〔2017〕18号）要求，为提高农村居民和农业从业人员科学素质，提高他们科学生产、科学经营、科学生活的知识水平与技能，增强他们依靠科技脱贫致富奔小康的积极性和主动性，省科协、省农委、省卫生计生委、省妇联、团省委联合组织江苏赛区活动，有关事项通知如下。

一、活动主题
提高科学素质水平，促进农业产业发展。

二、活动时间
2017年4月20日至10月31日。

网站地图 | 首页滚动字 | 表格下载 | 图片新闻 | 通知公告 | 科协动态 | 信息公开